
E m l é k e z t e t ő  

az Egyesületi Elnökség 2007. február 7-én 14.00 órakor (Budapesten) a MEE 309. sz. 
tárgyalójában megtartott nyilvános üléséről 

 Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Tóth Péterné, Balázs 
Péter, Orlay Imre, Dr. Vajda István, Kovács László helyett Szedlacsek Ferenc, Kiss Kálmán 
helyett, Lieli György, Nagy János, Szilágyi András, Pintér József, Rózsa Ferenc, Turi Gábor 
elnökségi tagok továbbá Lernyei Péter állandó meghívott.. 

Kimentette magát: Rajnoha László, Bognár Alajos, Horváth József, Rácz Géza elnökségi 
tagok, továbbá Dr. Dán András állandó meghívott. 

Dervarics Attila elnök köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy az ülés 
határozatképes. 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta az előterjesztett napirendi pontokat. 

Első napirendi pontként Kovács András főtitkár a korábbi elnökségi ülések emlékeztetőiben 
foglaltakról elmondta, hogy azok végrehajtása megtörtént, illetve jelen ülés keretében kerül 
előterjesztésre. 

Második napirendi pontként Kovács András főtitkár � az előzetesen írásban kiküldött � 
MEE 2007. évi programjának főbb elemeit és az Egyesületi Elnökség 2007. évi munkatervét 
ismertette. A programokat az érintett szakterületek vezetői terjesztették elő az előirt módon. 
Az elnökség munkatervében időpontváltozások lesznek, a napirendeket illetően igazodunk a 
megújulási programhoz. 

11/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta a MEE 2007. évi programját, 
valamint az Egyesületi Elnökség 2007. évi munkatervét. 

Harmadik napirendi pontként Kovács András főtitkár � az előzetesen írásban kiküldött � 
elnökségi és szakmai bizottságok és a MEE képviseletek témát terjesztette elő. 

Az elnökség részéről több kiegészítés és észrevétel, javaslat hangzott el. 

12/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta az elnökségi bizottságok tagjaira 
vonatkozó előterjesztést, a szakmai bizottságok elnökeit és tagjait, továbbá a MEE 
képviseletek személyi összetételét 2007. május 31-ig meghosszabbítja, a továbbiakról a 
májusi Küldött Közgyűlés határozatai szerint később dönt. 

Negyedik napirendi pontként Lernyei Péter ügyvezető igazgató terjesztette elő a 2007. 
április 13-14-én Párkányban megrendezendő Országos Elnök-Titkári Tanácskozás programját 
és napirend tervezetét, melyet előzetesen az elnökség tagjai írásban megkaptak. Külön 
kiemelte, hogy az OET megkezdése előtt zárt elnökségi ülés keretében a Küldött Közgyűlés 
napirend véglegesítését, az alapszabály módosítás szövegét, valamint a 2006. évi egyesületi 
díjakról szóló döntést szükséges megtárgyalni. A díjakra való javaslati felhívást 2007. február 
16-ig a szervezetek felé megküldjük. 



Az Egyesületi Elnökség a tájékoztatást jóváhagyólag tudomásul vette. 

Ötödik napirendi pontként Kovács András főtitkár előterjesztette � az előzetesen írásban 

kiküldött anyag alapján � az egyesületi díjbizottságok 2007. témát. 

13/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta az egyesületi díjbizottságok 2007. 
elnökeire és tagjai vonatkozó előterjesztést. (Megerősítette a 2006. évi bizottságokat.) 

Hatodik napirendi pontként Kovács András főtitkár az 54. Vándorgyűlés � Konferencia és 

Kiállítás előkészítéséről adott tájékoztatást � az elnökség tagjai a helyszínen kézhez kapták 
az erről szóló tájékoztatót. Az elnökség részéről több javaslat hangzott el, melyet a 
Vándorgyűlés Szervező Bizottság beépít a programba.  

Az Egyesületi Elnökség a tájékoztatót jóváhagyólag tudomásul vette. 

Hetedik napirendi pontként Tóth Péterné a Kommunikációs és Marketing Bizottság elnöke 
adott tájékoztatást a MEE részvételéről az INDUSTRIA kiállításon/Elektro Salon. A 
HUNGEXPO-val kötött szerződés keretében térítésmentesen kap a MEE: 7000 belépésre 
jogosító jegyet, ca 18 négyzetméter standot 2007. május 8-án 11.00 és 13.00 óra között a 25-
ös pavilont MEE szakmai nap céljára. 

A témához kapcsolódóan az elnökség megkapta a helyszínen a Kommunikációs és Marketing 
Bizottság 2007. évi javaslatait (akció és költségigény) tartalmazó előterjesztést. 

Az Egyesületi Elnökség számos javaslatot, észrevételt tett az INDUSTRIÁ-hoz, illetve az 
éves kommunikációs tervhez. 

14/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta a MEE INDUSTRIA-n való 
megjelenéssel kapcsolatos előterjesztést. Az akciót a KMB elnöke irányítja, felügyeletét 
Kovács András főtitkár látja el. 2007. február 28-ig a szakmai nap programját a főtitkár 
összeállítja. 

15/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta a Kommunikációs és Marketing 
Bizottság első félévre vonatkozó � a szóbeli kiegészítésekkel módosított � programját és az 
ehhez kapcsolódó pénzügyi keretet 700.000.-Ft összegben határozza meg, melyet a 
jogszabályok, a MEE gazdálkodási szabályzata, a bizonylati fegyelem és a határidők 
betartásával lehet felhasználni, Kovács András főtitkár ellenjegyzéseivel. A pénzügyi keret 
forrása a MEE központ eredménytartaléka. 

Egyéb napirendi pontok közül: 

-         a MEE FISZT 2007. évi programját és a központi támogatási igényét terjesztette elő 
Turi Gábor elnök az előzetesen kiküldött anyag alapján. Az elnökség kérdéseire adott 
válaszok figyelembe vételével döntés született. 

16/2007 az Egyesületi Elnökségé egyhangúlag elfogadta a MEE Fiatal Szakemberek 
Társasága 2007. évi programját (Kandó, BME, POLLACK, tagozatok) és a központi 



támogatási igényt: 2 millió forint összeggel. A végrehajtás során, az igényekhez 
kapcsolódóan előterjesztést kell készíteni, a felhasználást a jogszabályok, a MEE 
gazdálkodási szabályzata, a bizonylati fegyelem és a határidők betartásával lehet 
felhasználni, Kovács András főtitkár ellenjegyzéseivel. A pénzügyi keret forrása a 
MEE központ eredménytartaléka.  

-         A Villamos Fogyasztói Szakosztály írásos előterjesztését az elnökség megvitatta. A 
konkrét döntésre a közgyűlésig kerül sor. 

-         Nagy János MEE VTT elnök a Magyar Mérnöki Kamara tagjainak továbbképzésével 
kapcsolatosan adott tájékoztatást, felhívta a figyelmet a pontrendszerhez való 
kapcsolódásra, tanfolyamok szervezésére. 

Felhívta a figyelmet a szakember utánpótlással kapcsolatos, valamint az OKJ-s 
képzésben kialakult veszélyekre. 

-         Kovács András főtitkár tájékoztatást adott az Elektrotechnika folyóirat centenáriumi 
emléküléséről és az időszaki kiállítás megnyitásáról. A rendezvény kapcsán az 
Elektrotechnikai Múzeumot felügyelő Országos Műszaki Múzeum főigazgatója jelezte 
a MEE-vel való együttműködés további kiszélesítésének lehetőségét és megállapodás 
előkészítését. 
Az Egyesületi Elnökség köszönetet mond a folyóirat centenáriumi évfolyamával 
kapcsolatos rendezvény és kiállítás szervezőinek, közreműködőinek. 

-         Dervarics Attila elnök javasolta az elnökségnek, hogy az ügyvezető igazgatói és a 
főszerkesztői pályázat kiírásával kapcsolatos napirendet 2007. március 7-ei ülésen 
tárgyaljuk és ezt követően kerül mindkét pályázat kiírására. 

Az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta a javaslatot és felkérte Balázs Pétert az 
ügyvezetői pályázattal kapcsolatos további anyagok elkészítésére és az elbírálási 
szempontok összeállítására. A főszerkesztői pályázattal kapcsolatos anyagokat 
(pályázatok kiírása, elbírálási szempontok) a Szakmai Tudományos Bizottság és a 
Kommunikácós és Marketing Bizottság vezetői terjesszék a 2007. március 7-i 
elnökségi ülésre, előzetesen írásban. 

Soron következő elnökségi ülésre 2007. március 7-én (Szerda) 14.00 órakor az 
Elektrotechnikai Múzeumban kerül sor. 

Budapest, 2007. február 9. 

 Összeállította: 

Lernyei Péter sk. 

ügyvezető igazgató 

  

Jóváhagyta: 

Kovács András 
főtitkár 
 


